
 

 

Input coalitie onderhandelingen 

 

Ik wil een beeld schetsen van de nieuwe richting die de economie inslaat, met daarbij Tata Steel als 

koploper. 

Stel je voor: we verplaatsen onze vervuilende industrie helemaal niet naar het buitenland, maar we sluiten 

de vervuilende onderdelen van Tata Steel om ZELF schone producten van de toekomst te maken. 

Nu zelfs Max Verstappen al in een biobased auto rijdt, we huizen van hout bouwen en fietsen van bamboe 

maken, is deze toekomst niet ver weg.  

Hoe kan Noord-Holland meeliften of zelfs het voortouw nemen van de economie van de toekomst, in plaats 

van focussen op de instandhouding van de oude-industrie? 

Deze visie bedient de speerpunten van elke partij aan tafel en is met name een toekomstbestendige, 

haalbare kaart. Met een werkelijk nieuwe inrichting creëert de provincie direct een gezonde en 

klimaatbestendige omgeving. Een omgeving met meer wonen (wooncrisis), werken (Nederlandse banen) en 

natuur (waterberging). 

De provincie Noord-Holland kan de belofte direct inlossen door het volgende in aanmerking te nemen: 

 

• De eis van de PvdA om daadwerkelijk te handhaven op vervuiling. De last onder dwangsom voor 
Tata kan opgevolgd worden door een actieve ondersteuning van een snelle haalbare circulaire 
transitie. Waarbij ruimte ontstaat voor herontwikkeling van het gebied. Schone productie gericht 
op gerecycled staal en natuurlijke materialen (hout en biobased) en een sterke lokale economie.  

• Voor VVD creëert dit plan echte Nederlandse banen (geen geld naar India) en een economische 

motor en huizen (60.000 woningen). 

• Voor Groen Links is directe CO2 winst niet te versmaden en bovendien is dit een oplossing voor de 

woningnood in de hele regio. 

• Voor BBB is er stikstofruimte en water en biedt dit de kans dat boeren blijven boeren. 

• Voor PvdA een gelegenheid voor het herstel van het geloof in politiek en geen 2e Nedcar. 

Natuurlijk zal dit niet altijd heel eenvoudig zijn, maar het is wel een stuk eenvoudiger én goedkoper voor de 

overheid en daarmee zeker gezonder en haalbaarder dan het Herculess waterstof plan. 
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